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2014Z17068 

Vragen van de leden Hoogland en Cegerek (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over het bericht «Akzo Nobel 
overweegt Chloortransport» (ingezonden 2 oktober 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht: «Akzo Nobel overweegt chloortransport»?1 

Vraag 2
Kunt u toelichten wat de risico’s zijn bij dit transport en wie de verantwoorde-
lijkheid draagt in het geval er iets mocht misgaan? 

Vraag 3
Kunt u toelichten welke criteria precies gelden voor het toestaan van 
incidentele chloortransporten? 

Vraag 4
Hoe kijkt u aan tegen de noodzaak van dit transport, afgewogen tegen de 
oorzaak van het chloortekort in de Botlek, namelijk een loonconflict tussen 
Akzo Nobel en haar werknemers?

1 http://www.nu.nl/ondernemen/3891641/akzonobel-overweegt-chloortransport.html
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